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Zápis z 14. Valné hromady KH KO ČUS konané dne 8. září 2014 v Hradci Králové 

 

Valnou hromadu zahájila předsedkyně KH KO ČUS H. Kopecká přivítala především hosty J. 

Boháče a V. Shejbala a omluvila zástupce KÚ Královéhradeckého kraje. 

Poděkovala Královéhradeckému kraji za poskytnutí prostor. 

Z. Fiala konstatoval, že konference je usnášení schopná, přesný počet delegátů sdělí později 

mandátová komise.  

Byl předložen návrh na pracovní předsednictvo ve složení: H. Kopecká, J. Pavlíček, J. Boháč, 

V. Shejbal - jednohlasně schváleno 

Pracovní předsednictvo pověřilo řízením schůze J. Pavlíčka 

Předložen návrh programu - bez připomínek a doplnění jednohlasně schválen 

Program 

1. Zahájení valné hromady 

2. Volba pracovního předsednictva 

3. Schválení programu a jednacího řádu VH 

4. Volba návrhové komise, mandátové komise a ověřovatelů zápisu VH 

5. Zpráva o činnosti KH KO ČUS 

6. Zpráva mandátové komise 

7. Zpráva o hospodaření za rok 2013 a návrh rozpočtu na rok 2014 

8. Zpráva revizní komise  

9. Rozprava k bodům 5, 7 a 8 

10. Návrh statutu revizní komise 

11. Diskuse 

12. Návrh usnesení valné hromady 

13. Závěr 

Jednací řád - všichni pro.  
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Do mandátové komise navrženi: I. Mádlová, M. Fridrichová, O. Bartošek - schváleno  

Do návrhové komise - I. Šanderová, Z. Fiala, V. Nidrle - schváleno 

Zápis: J. Šmíd - schváleno  

Ověřovatelé zápisu místopředsedové KH KO ČUS – J. Pavlíček, J. Pekař – schváleno 

Zprávy o činnosti: 

H. Kopecká - zmínila se o těžkém období ve sportu, kde se nedostává finančních prostředků, 

vyzdvihla vysoké náklady na nájemné a služby s tím spojené, které výrazně zvyšují náklady 

sekretariátu naší organizace 

J. Pekař - informoval o licencích svazům - dříve bylo více svazů, je úbytek, poděkování za 

spolupráci svazům, informoval o akci Sportovec roku 

J. Šmíd - přednesl informaci o SCS - zaměřil se především na vzdělávání a administraci 

dotací, informoval o Občanském zákoníku a aplikaci na sportovní prostředí  

Zpráva mandátová komise - za regiony přítomno 25 delegátů z 25 za svazy z 27 přítomno 23 

delegátů. Předsedkyně mandátové komise konstatovala, že valná hromada je usnášení 

schopná.  

L. Balášová - přednesla zprávu o rozpočtu a inventarizaci majetku.  

Materiál obdrželi delegáti elektronickou poštou a písemné formě při prezenci. Rozpočet na 

rok 2013 byl schválen 9. 9. 2013 - na minulé VH, v roce 2013 se hospodařilo se ziskem přes 

80 tis Kč, který byl převeden do základního jmění. 

Byl předložen a návrh rozpočtu 2014 s komentářem jednotlivých položek  

J. Antoš přednesl zprávu RK -  informoval o pravidelné účasti členů KR na jednáních KR i 

statutářů 

Debata ke zprávám  

příspěvek z regionů do rozpočtu KO (byl v návrhu) - našla se jiná úsporná opatření 

návrh statutu revizní komise – schválen bez připomínek 

 Diskuse 

dotaz k poplatku 1000,- Kč za zápis na rejstříkový soud 

J. Boháč - se ve svém příspěvku se zaměřil na oblasti  

změny stanov a možnosti využívání služeb SCS OS ČUS 

předal informaci k novému OZ  
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SCS - financování sportovních svazů  

postavení sportu ve společnosti  

SCS je servis základním článkům sportu - účetnictví, program IV - údržba, Programy MŠMT 

2015 - nový program - III - na činnost klubů a TJ - zažádat může každý (bez majetku) - do 12. 

9. žádosti dodat na OS - 16. 9. na ČUS (v ČR 9000 jednot) 

Asociace krajů ČR a ČUS  - jednání  

V. Shejbal  

rozdíl v klubech - některé mají lepší financování než v minulosti  

financování sportu z krajských rozpočtů 

ČUS - sportuj s námi  

VH ČUS - Nymburk koncem září  

došlo k dohodě mezi ČUS a Sdružením sportovních svazů, informoval o spolupráci těchto 

největších sportovních subjektů     

H. Kopecká - informace o představení - prezentaci KH KO ČUS na Výboru pro sport a VČA  

Zastupitelstva Králohradeckého kraje. 

Z. Fiala – přednesl návrh usnesení z VH - schváleno (viz samostatný dokument) 

H. Kopecká - poděkovala všem za účast a popřála hodně zdaru v další práci 


